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1. Godkendelse af dagsorden og referat fra mødet den 28. september 2020 

Dagsordenen blev godkendt. 
 
Referatet blev godkendt. 
 

2. Nyt fra Uddannelsesudvalget 
ItsLearning: Uddannelsesudvalget har drøftet, hvordan det nye e-læringssystem skal 
implementeres på Institutterne. Programmet skal erstatte Blackboard fra foråret 2021. 
Forårets kursussider vil blive oprettet på ItsLearning. 
Underviserne afventer, at der kommer mere information om, hvordan kursusmaterialer, 
test mm. bliver overført til det nye system – hvor meget der overføres automatisk og 
hvor meget de selv skal overføre. DM kontakter Søren Sten Hansen. 
 
Møderne om NIA20 er afsluttet. Alt forløb godt, og det forventes at akkrediteringen 
kommer på plads. 
 
Der skal udarbejdes en strategi for arbejdet med bæredygtighed, og der skal bl.a. 
formuleres generelle kompetencer for de studerende. 
 
Der er stadig problemer med de indsendte kursusbeskrivelserne. På IMADA skal vi især 
være opmærksom på at hjælpe nye kolleger, som skal oprette nye kursusbeskrivelser. 
 

3. Nyt fra studienævnet 
Studienævnet er utilfredse med, at de skal gennemgå kursusbeskrivelser, som ikke er 
udarbejdet korrekt. Det er et indsatspunkt på fakultetets handlingsplan. 
 
Ministeriet har udsendt et hyrdebrev vedr. særlige prøvevilkår. Reglerne for godkendelse 
af de særlige prøvevilkår er derfor blevet gennemgået og opdateret. 
 



4. Eventuelt 
LCF spurgte, om der er kommet en afklaring på programmeringskurset for matematik? 
Der har været afholdt møde i matematikgruppen, og de mangler at drøfte deres forslag 
med MS. 

 
Kursusevaluering: Der koordineres ikke, hvilke kurser der skal evalueres på tværs af 
uddannelserne. DM550 er for 4. år i træk udvalgt til evaluering, mens andre kurser ikke 
har været evalueret i flere år. 
JC foreslog, at punktet tages op på et møde i fremtiden, hvor en fælles strategi for 
udvælgelse af kurser skal drøftes. 
 
CUP vil gerne have et møde med IMADA. LCF deltager for datalogi, men der mangler en 
repræsentant for matematik. 
 
Der skal vælges ny formand for UUV. Årsagen er, at JC stopper på IMADA til januar, da 
hun har fået andet arbejde. MS arbejder på at finde en ny formand. 
 
Pizzamødet afholdes online. Marco Peressotti står for planlægningen sammen med Ralf 
Zimmermann. JC spurgte, om der var noget generel information, som de studerende skal 
have. Og hvordan skal det præsenteres.  
Pizzamødet vil have samme format som i foråret. 
LCF har foreslået, at pizzamødet fremadrettet afholdes opdelt på uddannelserne, så det 
kan afholdes fysisk. 
CTT mener, at der mangler information til anvendt matematikstuderende om, at de også 
kan tage DS-kurser. 
 
MBP spurgte, hvordan de studerende bliver informeret omkring overgangen fra 
Blackboard til ItsLearning. Det kunne evt. laves som en annoncement på Blackboard til 
alle IMADA studerende. 
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